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Agenda

• Presentation

• Sammanfattning 2023

• Laget

• Seriesystem 2024?

• 2024

• Laguttagning och Speltid

• Ekonomi



Presentation

Jonathan Böhm 

Ny huvudtränare

The oldies
Helena
Arvid 
Peter



Sammanfattning 2023
• 114 träningar (115 m idag)

• 16 matcher

• 20 övriga aktiviteter

- 2 cuper

- Tittat på fotboll

- Strandstädning

Tufft i serien 

Börjar ofta bra men får inte ut det vi kan och orken räcker inte till

Flera matcher med fåtal avbytare



Träningsnärvaro

Spelare som varit 
med sedan okt



Laget

Just nu en träningstrupp på 23 spelare. 

2 st 09

14 st 08

3 st 07

2 st 06

3 st 05 



Seriesystem 2024 (Osäkert vad som 
händer)
Tanken är att vi ska köra juniorserie under 2024. (F16-F19)

Finns ett förslag från förbundet där det blir en F15-16 serie under 2024.

Beslutas den 12 dec. Detta förslag är klart blev F15-16

Vi har ifrågasatt det och vill att förbundet sätter övergångsregler för 
detta så att vi kan fortsätta med den blandade åldersgrupp som vi har i 
laget. 



2024

Vi försöker få till en massa träningsmatcher innan serien drar igång i april. 

• Eriksberg 10 dec

• Älvängen 25/2

• Nödinge ej satt datum

• MFL

• Träningsläger i mars (Föräldrar fixar?) Prel 22-24 mars Falkenberg

• DM?

• Göteborg cup 9-12 maj anmälda

• Övernattningscup ex örebro cup (juni) Eskilscupen (Helsingborg 1-4 augusti). Osäkert om vi får 
ihop lag då många borta. Anmälan utskickad men vi kollar alternativ också.

• Gothia cup 14-20 juli (Reservplats)

• Quality hotell cup? (oktober) Tjejerna ville inte detta.



Laguttagning och speltid

Till träningsmatcher kallas alla och alla kommer få spela. 

Till seriematcher kommer vi kalla spelare utefter träningsnärvaro.

Beroende på motstånd kan riktad kallelse ske.  

Alla som är på match ska få spela men inte säkert alla får lika mkt 
speltid. Styrs av träningsnärvaro och inställning. 



Ekonomi
På kontot just nu 19318 kr

+ 10 000 för renovering Knarta

+Bingolotter och kalendrar till uppesittarkvällen ca ? kr. 

Nya försäljningar/aktiviteter till våren eller bättre att betala in x kr/spelare? FL tycker att tjejerna ska 
vara drivande i detta och komma med idéer på aktiviteter/saker.

Ivana M tar tag i att ordna ett disko på Romevi. Helena har ljud och ljus.

Säljer man inte vid en lagförsäljning så får man betala in xx kronor till lagkassan. Vi kommer sätta ett 
säljmål som alla ska uppnå. Om man inte klarar målet det så får man betala in mellanskillnaden.

Vi kommer ta ut en deltagar avgift vid cuper och läger.



• Ska vi jobba för en längre resa/träningsläger/cup om 1-2 år? 
Barcelona, England, Turkiet? Blev nej på FL
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